
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Interpellation 
 

Till Jennie Forsblom (KD) 

Ordförande Hälso- och Sjukvårdsnämnden 

 

Från Magnus Svensson (C) 

Regionråd  

 

Vården kapar kostnader för inhyrd personal 
 

På Sveriges radio den 25/10 2024 så lyfter man ”Trendbrottet: vården kapar hyrpersonal och 

spar miljarder”. I reportaget så anger man att kostnaderna nationellt minskat med 30%. Även 

Gävleborg har minskat kostnaderna på hyrpersonal. Utifrån detta finns det frågeställningar. 

 

Finns många fördelar med att minska hyrpersonal. Kapade kostnader. Bättre kontinuitet i 

arbetslagen, bättre kontinuitet för patienter att träffa samma vårdpersonal med mer. 

 

Men konsekvenserna beskrivs också med personalbrist, stängda vårdenheter och längre köer 

för personer i vårdbehov. 

 

Utifrån detta ställer undertecknad följande öppna frågor 
1, Vilka konsekvenser har minskad hyrpersonal medfört för vården i Gävleborg?  

A) Fördelar 

B) Nackdelar 

 

2, Hur ser det fortsatta arbetet ut med att minska inhyrning av vårdpersonal  

 

 

Söderala den 25/10 2024 

 

 

Magnus Svensson 

Regionråd 

 


